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Wilde achtervolging van 
man in gestolen Range 
Rover eindigt met crash 
op A12
MEISE - Een politieploeg van de zone Kapelle-op-den-Bos, 
Londerzeel, Meise (KLM) kon een man arresteren nadat die 
tijdens een achtervolging met een gestolen wagen crashte op 
de A12. De verdachte is aangehouden. “Woensdagoochtend 7 
februari omstreeks 3.25 uur werd er op de Vilvoordsesteen-
weg in Meise een Range Rover gestolen”, zegt commissaris 
Frank Maes van de Recherche van de zone KLM. “Het voertuig 
stond geparkeerd op de oprit van een woning. Een interven-
tieploeg van onze zone, die zich in de onmiddellijke omgeving 
bevond, kon het voertuig enkele ogenblikken later op de A12 
lokaliseren. Na een achtervolging tegen hoge snelheid, ver-
loor de bestuurder van het gestolen voertuig in Willebroek 
de controle over het stuur, waarbij deze vervolgens crashte 
tegen een paal. Betrokkene kon onmiddellijk van zijn vrijheid 
worden beroofd. De verdachte werd ter beschikking gesteld 
van het parket Halle-Vilvoorde en daags nadien voorgeleid 
bij de onderzoeksrechter in Brussel. Die besloot hem aan te 
houden en het onderzoek verder te zetten.” (jh)

N-VA ijvert voor zicht-
baarheid in het verkeer

LONDERZEEL - N-VA Londerzeel deelde fietslampjes en 
reflecterende armbandjes uit aan mensen die te voet of met 
de fiets het Vlaams Huis op de Markt in Londerzeel passeerden. 
Dat is het campagnesecretariaat van de partij. De lokale partij-
afdeling roept met de actie op tot meer zichtbaarheid, veiligheid 
en voorzichtigheid in het verkeer.  “Draag je donkere kledij, dan 
merkt de bestuurder je pas op wanneer hij slechts vijftien meter 
van je verwijderd is.” (jh)

FOTO INGEZ.
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Geen Wonderweekend in Plantentuin Meise wegens 
niet rendabel
MEISE - De vzw die het gezinsfestival WonderWeekend in de 
Plantentuin van Meise organiseerde, stopt met het populaire 
concept. Ondanks meer dan 7.000 deelnemers, blijkt het niet 
rendabel te zijn. 

Vier vaders wilden in 2016 inspelen op het gebrek aan een écht 
gezinsfestival en organiseerden zo die zomer WonderWeekend. 
“De eerste editie van WonderWeekend in de Plantentuin van 
Meise in de zomer van 2016 was met 953 deelnemers een 
schot in de roos”, zegt Steven De Beukeleer, één van de vier 
vaders die het gezinsfestival oprichtte. “WonderWeekend: dat is 
quality time met heel het gezin. Het is een gezinsfestival waar de 
activiteiten voor ouders en kinderen voor één keer niet geschei-
den worden. WonderWeekend. Eten zonder handen, marshmal-
lows bakken aan een kampvuur, een fakkeltocht en overnachten 
in een kartonnen tent: het WonderWeekend sprak nog voor de 
start in 2016 al helemaal tot de verbeelding van jong en oud. De 
locatie van Plantentuin Meise met meer dan 10.000 unieke plan-
ten en bomen, is bovendien uniek.” WonderWeekend groeide in 
de loop der jaren door. Er was een uitgebreid programma met 
onder andere het WonderBoekenFestival met optredens van 
bekroonde jeugdauteurs, een magische avondshow, fakkeltocht, 
kampvuur, de grootste picknicktafel ooit, workshops, kinderop-
tredens, theater, dans, shows.... 

Het driedaags gezinsfestival piekte tot 7.000 bezoekers. De 
overnachtingen waren telkens heel snel uitverkocht. Een dag- en 
nacht-ticket kon je kopen vanaf 90 euro per persoon. “Maar 
het is moeilijk om WonderWeekend rendabel te krijgen”, vertelt 
Steven. “We hebben wel 7.000 bezoekers, maar zouden nog aan 
schaalvergroting moeten doen om het rendabel te maken. Maar 
met kinderen van 3 à 4 jaar een weekend doorbrengen tussen 
20.000 bezoekers, is niet zo comfortabel. We willen het ook 
familiaal houden. Als je 150 euro zou vragen, dan prijzen we ons 
ook uit de markt. Het is niet verwonderlijk dat heel wat kleinere 
festivals ermee stoppen. Het is met pijn in het hart dat we de 
beslissing namen om dit jaar geen editie te organiseren. We zijn 
wel in overleg met Plantentuin Meise om hen de mogelijkheid 
te bieden om een vervolg te breien aan dit mooie initiatief. Maar 
of en hoe dat er komt, moet nog allemaal worden bekeken.” (jh)

FOTO INGEZ.
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Gemeente wordt groter en krijgt twee extra 
raadsleden en (misschien) extra schepen
MEISE - Meise heeft de kaap van 20.000 inwoners overschre-
den. Dat betekent dat er twee raadsleden en mogelijk ook een 
extra schepen bij komen vanaf de volgende legislatuur. Het is de 
nieuwe bestuursmeerderheid die beslist of er een extra sche-
penmandaat - en dus ook een extra schepenwedde - wordt 
gecreëerd.

“Het college in Meise bestaat momenteel uit de burgemeester 
en vijf schepenen”, legt Algemeen Directeur Caroline De Rid-
der uit. “De gemeenteraad zelf telt 25 raadsleden. Als het aantal 
inwoners de kaap van 20.000 overschrijdt, dan komen er twee 
gemeenteraadsleden en mogelijk een schepen bij. Op 1 janu-
ari 2023 telde Meise 20.222 inwoners. Dat is een stijging van 
231 inwoners ten opzichte van het jaar voordien. Meise telt dus 
meer dan 20.000 inwoners en dat betekent dat er in de volgen-
de legislatuur 27 in plaats van 25 gemeenteraadsleden zullen zijn. 
Er zal waarschijnlijk ook een extra schepen worden toegevoegd 
aan het schepencollege. Dat gebeurt als na de verkiezing van de 
voorzitter van het bijzonder comité voor de sociale dienst, blijkt 
dat hij nog geen lid was van het college van burgemeester en 
schepenen. Dan wordt hij van rechtswege - vanaf zijn eedafleg-
ging - als schepen toegevoegd aan het college. Het college zal 
dan in Meise dus bestaan uit de burgemeester en zes schepenen. 

Of er naast twee extra gemeenteraadsleden ook een extra 
schepen komt, is een politieke beslissing. Een nieuwe meerder-
heid kan ook beslissen om het bij vijf schepenen te houden. 
Maar daarover moet de nieuwe bestuursmeerderheid dus na 
de gemeenteraadsverkiezingen op 13 oktober 2024 de knoop 
doorhakken.” (jh)

Het college van burgemeester en schepenen van Meise bestaat 
momenteel uit vijf schepenen en de burgemeester.

FOTO INGEZ.
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Meise vernieuwt 
informaticasysteem voor 
270.000 euro 
MEISE - Het gemeentebestuur van Meise vernieuwt 
haar verouderd computersysteem. “Onze serverinfrastruc-
tuur, dateert uit 2016. Het is hoog tijd dat we de presta-
ties van onze informatiesystemen naar een hoger niveau 
te tillen”, klinkt het. “De huidige serveromgeving heeft zijn 
levensduur bereikt”, zegt schepen van ICT Jorn Lathou-
wers (LB+). “Via het raamcontract van Vlaams-Brabant is 
deze opdracht toegekend aan de firma Simac. Het ver-
nieuwingscontract gaat verder dan een traditionele vervan-
ging van hardware. Naast het leveren en installeren van 
servermateriaal, zal het gemeentebestuur van Meise ook 
uitgebreide ondersteuning krijgen. Een cruciale factor was 
de naleving van de GDPR-regelgeving en het waarborgen 
van informatieveiligheid. Een opmerkelijke verandering in 
de vernieuwde infrastructuur, is de decentrale opzet van 
de servers. Dit heeft als voordeel dat bij grote technische 
problemen op de hoofdsite, de hersteltijd (RTO) drastisch 
wordt verlaagd. De prijs voor het vernieuwen van de ser-
veromgeving bedraagt zo’n 270.000 euro. De omschakeling 
zal in fases gebeuren, tegen eind april moet onze nieuwe 
omgeving volledig omgeschakeld zijn.” (jh)

Soepverkoop voor team 
Wijze Wombat ten voordele 
van Kom op Tegen Kanker

MEISE - Enkele speelsters van Davoc volleybalgroep zullen 
meefietsen met de 1000km voor Kom Op Tegen Kanker. Dat doen 
ze ter nagedachtenis van een speelster die de strijd tegen kanker 
vorig jaar heeft verloren. Ze was ook lid van Femma Meise-Eversem. 
De vereniging steunde daarom de eerste 1.000 km-tocht van Team 
Wijze Wombat met een soepverkoop in de wijk. (jh)

FOTO INGEZ.
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Populair gratis festival Slinkse Sinkse wordt beta-
lend: “Maar met deze kleppers op onze topaffiche 
is er géén reden om niet te komen”
STEENHUFFEL - De achtste editie van het festival Slinkse 
Sinkse in Steenhuffel (Londerzeel) wordt betalend, al blijft de 
toegangsprijs - vanaf 12 euro - opvallend laag voor wat het fes-
tival te bieden heeft. “Nooit eerder konden we zo’n topaffiche 
samenstellen”, klinkt het. Dat klopt ook: niemand minder dan 
gevierde MIA-winnares Pommelien Thijs en Bart Peeters zullen 
Steenhuffel op z’n kop zetten. 

Enkele enthousiastelingen uit het jaarmarktcomité van Steenhuf-
fel staken in 2015 de koppen bij mekaar en organiseerden de 
eerste editie van Slinkse Sinkse. “We wilden het kermisweekend 
op zondag met Pinksteren nieuw leven inblazen”, zegt medeor-
ganisator Anton De Vis. “Slinkse Sinkse verwijst naar Pinksteren 
(Sinksen in het plaatselijk dialect, red.). Slinks is dan weer een lu-
diek woord waarmee we doelen op een zotte Pinksteren. Naast 
de processie in de voormiddag, waren er op Pinksteren wei-
nig activiteiten, de andere kermisdagen waren wel goed gevuld. 
Slinkse Sinkse werd jaar na jaar een succes met steeds grotere 
namen zoals Metejoor, Stan Van Samang, Regi, noem maar op. 
Ook het aantal bezoekers van ons gratis festival werd gelimi-
teerd op 8.500 tot 9.000 mensen, meer is voor de veiligheid niet 
wenselijk. Alles gebeurt ook in samenspraak met de politie en 
de gemeente. De vaste kern groeide naar elf mensen uit Steen-
huffel en Londerzeel,  die dan weer worden bijgestaan door 
vijftien vaste vrijwilligers. Daarnaast zijn er elk jaar meer dan 150 
vrijwilligers die tijdens de opbouw en afbraak en op het festival 
zelf een handje komen toesteken.” 

“Waanzinnige muziek en dans”
“De opbrengst van Slinkse Sinkse gaat naar lokale verenigingen”, 
vult Dries Van Muylders van Slinkse Sinkse aan. “Wij werken ac-
tief samen met het oudercomité van de kleuter en lagere school 
in Steenhuffel. 

Zij verzorgen onze toiletten. Alle inkomsten van de toiletten 
gaan integraal naar het comité. De baseball van Merchtem is 
verantwoordelijk voor de parking en verkeersstewards rond de 
dorpskern. Naast alle parkinginkomsten krijgen zij hier ook een 
vergoeding voor. Wij hebben ook al mee bijgedragen aan de 
heropbouw van het ‘t Zaaltje in Steenhuffel. Na zeven jaar van 
waanzinnige gratis muziek en dans, besloten we om voortaan 
een kleine bijdrage te vragen voor Slinkse Sinkse. We hebben 
onze spaarvarkens gecheckt en ontdekten dat we wat extra 
hulp nodig hebben om Slinkse Sinkse dit jaar, maar ook in de 
vele jaren die komen te laten rocken zoals nooit te voren. We 
houden het wel betaalbaar : tussen de 12 en 19 euro, hoe sneller 
je bestelt, hoe goedkoper je kan komen dansen. We willen dat 
iedereen nog steeds kan genieten van onze beroemde Slinkse 
burger, frisse pintjes en een dansje kan wagen zonder dat hun 
portemonnee een vals schlagernummer begint te zingen.” Valse 
schlagernummers worden er op de achtste editie van Slinkse 
Sinkse alvast niet gezongen. “We zijn ongelofelijk trots dat we 
Bart Peeters & de Ideale Mannen, Pommelien Thijs, de Soul-
brothers, Compact Disk Dummies en Dries de Vis & de Belgen 
konden boeken”, gaat Dries verder. “De verkoop van de eerste 
wave aan tickets loopt ongelofelijk. Er zijn al meer dan 4.700  
tickets de deur uit. Wie er wil bij zijn op Pinksterzondag 19 mei 
in het centrum van Steenhuffel, moet zich dus haasten, want de 
verkoop gaat razendsnel.” (jh)

Alle info: www.slinksesinkse.be 

Slinkse Sinkse is uitgegroeid tot een populair festival met grote namen

FOTO SWD PHOTOGRAPHY / SLINKSE SINKSE   
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Vienna (28) brengt legendarische 25 Plus Party’s op-
nieuw tot leven: “Als eerbetoon aan mijn papa Dirk”

LONDERZEEL - Na enkele jaren van radiostilte, is de legen-
darische 25 Plus Party terug van weggeweest in de vertrouwde 
STARSKY Club in Londerzeel. “Als eerbetoon voor mijn papa 
Dirk, die de bezieler is van de 25 Plus Party, wil ik met veel pas-
sie de gekende party elke eerste zaterdag van de maand nieuw 
leven inblazen”, zegt de nieuwe uitbaatster  Vienna Larivière (28) 
van café ‘t Centrum en STARSKY Club. 

“Negentien jaar lang baatte mijn papa Dirk Larivière de zaak hier 
met veel fierheid uit,”, zegt Vienna Larivière (28). “Bij de start 
was ik amper twee jaar oud. Helaas moest hij omwille van ge-
zondheidsredenen stoppen en liet hij de zaak over aan Gregory 
Camerlinckx. Die liet op zijn beurt de zaak aan mij over toen 
mijn papa uiteindelijk stierf in 2022. Nu ben ik trots dat ik de 
nieuwe uitbaatster ben van Café ’t Centrum en STARSKY club. 
Ik wil met veel passie de 25 Plus Party nieuw leven inblazen. Elke 
eerste zaterdag van de maand openen, zal een extra speciaal 
moment zijn, een eerbetoon aan mijn papa den Dirk. Hij was 
een goedlachse man met zeer veel humor. Iedereen was wel-
kom en was graag bij hem. Hij was een prachtige man met een 
grote liefde voor muziek. Die passie had hij al van jongs af aan: 
plaatjes draaien, uitgaan, zingen, dansen,… Die passie heb ik van 
hem geërfd.” 

Het 25 Plus-idee was volgens Vienna een plotse inval van haar 
vader in 2010. “Hij sprak over een concept waardoor zijn leef-
tijdsgenoten hun tweede jeugd konden beleven met de muziek 
van die tijd”, vertelt ze. De muziek van toen werd duidelijk ge-
mist. Deze party is dan ook uitsluitend voor mensen die ouder 

zijn dan 25 jaar, omdat er zo echt op hen gefocust kan worden. 
Ik denk daarbij aan de muziek van de jaren 60,70,80 en 90. Mijn 
papa zorgde  voor onvergetelijke jeugdherinneringen bij heel 
veel mensen. Ook voor de oudere generaties zijn de tientallen 
fuiven per jaar nachten om nooit te vergeten. Zijn harde werk 
maakte de 25 Plus Party tot een groot succes, waar jarenlang de 
pannen van het dak werden gedanst en gezongen. En niet enkel 
voor de mensen van Londerzeel zelf. Ze kwamen van ver om 
dit mee te maken. Toen ik de zaak overnam, was de allereerste 
vraag van de klanten onmiddellijk of de 25 Plus Party ooit nog 
terug kwam. Dat trok me meteen over de streep. Ik ben nu de 
inrichting wat aan het moderniseren. Zo kan ik de gekende party 
tot hogere niveaus tillen op mijn eigen manier. De klanten zullen 
veel zaken van vroeger herkennen, maar ook veel nieuwe. Laat 
het ons zo zeggen: het is den Dirk in een modern jasje. Onze 
vaste huisdj’s Stan De Roy en Nico Nobels zijn er alvast klaar 
voor. Stan is mijn neef en heeft ongetwijfeld ook onze genen van 
de grote liefde voor muziek. Nico Nobels leerde ik kennen als dj 
op de fuiven bij papa. Als klein meisje stond ik al verwonderd te 
kijken naar zijn kunsten achter de draaitafel. Zij kunnen werkelijk 
alle stijlen aan.” (jh) 

INFO - Elke eerste zaterdag van de maand opent de 25 Plus 
Party haar deuren van 21 tot 4 uur voor een avond vol dans en 
plezier. Elke editie is er een uniek thema. Maandelijks worden 
de jarigen gevierd. Voor groepen van vier dames staat er een 
speciale verrassing klaar. 

Alle info: www.25plusparty.be

“Iedereen was welkom bij den Dirk, die zeer veel hu-
mor en een grote liefde voor muziek had”, zegt Vienna, 
die haar vader enorm mist.

FOTO’S INGEZ. 

De vaste huisdj’s Stan en Nico gaan er naar eigen zeggen “een lap op geven”.   
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MEISE - Het gemeentebestuur van Meise investeert samen 
met de Vlaamse overheid fors in twee gemeentelijke schoolsi-
tes. Het gaat om GBS De Leertuin in Meise-centrum en GBS 
Sint-Brixius-Rode. Voor beide sites samen gaat het om een in-
vestering van meer dan 11 miljoen euro. De werken starten 
deze zomer.
“De gebouwen zijn verouderd en ook het aantal leerlingen 
neemt toe”, zegt burgemeester Gerda Van den Brande (N-VA). 
“De leerlingen van GBS De Leertuin zitten verspreid over twee 
sites, waaronder een verouderd gebouw naast ’t Verloren Uurke. 
We willen één moderne schoolsite bouwen. In Sint-Brixius-Rode 
zijn er ook verouderde klascontainers. Daar komt een nieuw-
bouw voor de kleuters bij.” Vlaams minister van Onderwijs Ben 
Weyts (N-VA) kende inmiddels 1,4 miljoen euro aan subsidies 
toe voor het renovatie- en nieuwbouwproject in De Leertuin. 
“Maar er zijn nog andere subsidies voorzien, waaronder die 
voor capaciteitsuitbreiding”, zegt schepen van Onderwijs Jorn 
Lathouwers (LB+). “We gaan een deel van de gebouwen van 
De Leertuin afbreken, de volledige site renoveren en vervolgens 
een stuk aanbouwen. Het Willy Vandenberghecentrum, waar de 
refter, eetzaal en polyvalente ruimte van de school zijn geves-
tigd, zal ook helemaal worden vernieuwd. De zaal wordt veel-
vuldig gebruikt voor eetfestijnen van verenigingen. Zij kunnen 
hiervoor tijdens de werken terecht in andere gebouwen. De 
werken starten in juli van dit jaar met de afbraak van een deel 
van de gebouwen. Dan is de school ook gesloten wegens de 
zomervakantie. De werken zullen in totaal zo’n twee jaar duren. 
Er worden tijdens de werken alternatieven voorzien, zoals extra 
klascontainers. Het aantal leerlingen in De Leertuin neemt ook 
toe. Momenteel zijn er 404 kleuters en leerlingen peuterklas, alle 
klassen zijn al ontdubbeld.” Eenzelfde verhaal is er te horen in de 
GBS Sint-Brixius-Rode. “Daar zijn er dit schooljaar 413 kleuters 
en leerlingen  ingeschreven”, gaat de schepen verder. “Er staan al 
vele jaren vier klascontainers, sommige misschien al twintig jaar. 

Het aantal leerlingen neemt er eveneens  toe. Daarom gaan 
we hier een nieuwe kleuterschool bouwen. Zo komt er ruimte 
in het schoolgebouw zelf vrij voor de leerlingen van de lagere 
school en kunnen de containerklassen verdwijnen. Als het aantal 
leerlingen blijft stijgen, dan kunnen we bovenop de nieuwbouw 
van de kleuterschool op termijn een tweede verdieping bouwen. 
De plannen zijn hiervoor voorzien. Dan zouden we naar drie 
klassen per leerjaar kunnen evolueren. De gemeenteraad keur-
de de aanpassing van de raming van 2,8 miljoen euro voor de 
nieuwbouw in Sint-Brixius-Rode goed. Er zijn 400.000 euro aan 
capaciteitssubsidies voorzien en er volgen nog andere subsidies. 
De werken op de site van GBS Sint-Brixius-Rode zullen tegen 
de zomervakantie beginnen en zouden zo’n jaar duren. Als de 
grote werken op de schoolsites van zowel De Leertuin als die in 
Sint-Brixius-Rode achter de rug zijn, dan kunnen alle klascontai-
ners er eindelijk op de schop.” (jh)

Gemeente investeert samen met Vlaamse overheid fors 
in twee schoolsites

Burgemeester Gerda Van den Brande en schepen Jorn Lathouwers 
hier bij GBS de Leertuin.

FOTO JH 
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Gemeenten doen dringende oproep na afschaffing haltes: 
“We willen een uitbouw van beter openbaar vervoer, geen 
afbraak ervan”

Daarnaast vragen we aan de Vlaamse re-
gering een dringende verbetering van de 
recente wijzigingen in de dienstverlening 
van De Lijn. Aan de Brusselse regering 
vragen we om bijkomende investeringen 
te voorzien om een vlotte bereikbaarheid 
van onze gemeente met het openbaar 
vervoer te behouden. Zo zal tram 3 na 
werken niet langer halt houden in De 
Wand. Dat is een belangrijke rechtstreek-
se verbinding tussen Strombeek/Laken 
en Brussel-Noord. We willen niet dat die 
wegvalt.” “We zijn blij dat de aangepaste 
resolutie over de problematische dienst-
verlening unaniem werd goedgekeurd”, 
reageert fractieleider Eddie Boelens 
(Groen). “Er is één lijn afgeschaft van de 
stelplaats richting Strombeek en Brussel. 
Richting Verbrande brug, Humbeek en 
Kapelle-op den-Bos is er sprake van een 
sterke achteruitgang van de dienstverle-
ning. Nog meer burgers dreigen daardoor 
voor hun verplaatsingen meer dan voor-
dien afhankelijk te worden van de auto.” In 
buurgemeente Meise, waar 27 haltes van 
De Lijn zijn afgeschaft, legde raadslid Roel 
Anciaux (Samen Anders) een resolutie 
ter stemming op de gemeenteraad. Die 
werd unaniem goedgekeurd. “Samen met 
de verzamelde opmerkingen en klachten 
van de inwoners over de recent gewijzig-
de dienstverlening van De Lijn, geeft onze 
gemeente met die resolutie een krachtig 
signaal aan de Vlaamse regering en De 
Lijn”, zegt Anciaux. “De recent uitgerolde 
dienstverlening van De Lijn volstaat voor 
ons niet. Wij wensen een uitbouw van 
een beter openbaar vervoer, in plaats van 
de afbraak ervan.”  (jh)

MEISE / GRIMBERGEN - De gemeenteraden van Grimbergen en Meise 
roepen unaniem de Vlaamse regering en De Lijn op om werk te maken van een 
betrouwbaar, frequent en toegankelijk openbaar vervoer. De gemeentebesturen 
reageren daarmee op de gewijzigde dienstregeling van De Lijn, die heel wat ne-
faste gevolgen heeft.

Naar aanleiding van de recent aangepaste dienstverlening van De Lijn legde Groen 
Grimbergen op de gemeenteraad een resolutie ter stemming over de gebrekkige 
dienstverlening door De Lijn. “Groen wilde een eigen meldpunt voor klachten, 
maar dat hebben we niet weerhouden, want er zijn al verschillende mogelijkheden 
om klachten in te dienen”, zegt schepen van Mobiliteit Philip Roosen (N-VA). “ 
We pasten de resolutie aan en vragen zowel aan de Lijn als aan de MIVB om ons 
via de Vervoersregioraad periodiek op de hoogte te brengen van de meldingen 
van onze inwoners. 

FOTO JH 
Een afgeschafte bushalte.
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Eén lidmaatschap voor dertien bibliotheken
REGIO - Voortaan werken dertien bibliotheken uit de Noordrand nauwer 
samen onder de noemer ‘Regiobib Noordrand’. Dankzij één lidmaatschap krijg 
je zo toegang tot duizenden materialen in de deelnemende bibliotheken.

“Dertien bibliotheken gaan onder de noemer Regiobib Noordrand voor een 
gezamenlijk lidmaatschap”, laat coördinator Jo Sollie van Cultuur Noordrand 
in een persbericht weten. “Het gaat om de bibliotheken van Asse, Grimbergen, 
Kampenhout, Kapelle-op-den-Bos, Londerzeel, Machelen, Meise, Merchtem, Op-
wijk, Steenokkerzeel, Vilvoorde, Wemmel en Zaventem. Dit betekent dat leners 
automatisch gratis toegang krijgen tot duizenden materialen uit alle deelnemen-
de bibliotheken en gemakkelijker kunnen betalen. Voor e-boeken of andere di-
gitale diensten, meld je je wel nog zelf aan bij de bibliotheek die dit aanbiedt. 
Kosten in verschillende bibliotheken worden samengeteld, zodat je ze samen 
kan betalen. Ook de Jeugdboekenmaand Noordrand gaat van start. Dat is een 
project voor het lager onderwijs gericht op leesmotivatie en leesbevordering in 
dertien gemeenten en bibliotheken. Hier zetten we in op workshops, auteursle-
zingen en andere activiteiten op school, in de klas en in de vrije tijd.” (jh)

Kledingzaak Traxx is al 65 jaar de referentie voor dames- 
en herenkleding: “Dit vieren we met veel speciale acties”

MALDEREN / LONDERZEEL - Kledingzaak Traxx met 
twee winkels van samen 750 m2 aan de kerk in Malderen bestaat 
65 jaar en dat wordt gevierd met heel wat speciale acties tijdens 
dit feestjaar.

Kledingzaak Traxx kent een rijke geschiedenis. “In 1959 al startten 
Adolf en Anna Van Steen hun kledingzaak aan de kerk in Malde-
ren op”, zeggen Kris en Veerle Van Steen, ondertussen de derde 
generatie al die de dames- en herenkledingwinkel uitbaat. “In die 
tijd werden de kostuums en jassen op maat gemaakt door kleer-
maker Adolf. Door de jaren heen werd er ook confectiekleding 
aan het gamma toegevoegd. In 1988 nam zoon Dirk de zaak over. 
Stelselmatig werd de winkel uitgebreid en kwam er ook een da-
mesafdeling bij. Later verhuisde de herenafdeling naar een gloed-
nieuw pand drie huizen verderop. Samen vormen de dames-en 
herenwinkel 750m2 modeplezier.”

In 2020 namen broer en zus Kris en Veerle als derde generatie 
het roer over. Ze baten nu samen de winkel uit. “Maar onze ou-
ders helpen nog vaak mee en daar zijn we heel dankbaar voor”, 
vertellen Kris en Veerle. “We blijven inzetten op kwaliteit en ser-
vice. Retouches worden vakkundig in ons eigen atelier uitgevoerd. 
In de herenwinkel is ‘casual’  onze core business, maar we merken 

dat de kostuumafdeling ook aan belang wint. Het aanbod wordt 
dan ook jaar na jaar uitgebreid. De dameswinkel zet in op veel 
Belgische merken. We proberen zo verschillende generaties te 
kleden. 2024 wordt een echt  feestjaar voor Traxx. We bestaan dit 
jaar 65 jaar en willen dit vieren met veel speciale acties. Hou zeker 
onze website en sociale media in het oog!”, klinkt het enthousiast.

Alle info: Traxx Women / Traxx Men - Jozef Vermaesen-
plein 4 - 8, Malderen (Londerzeel), tel. 052 33 29 31 of 052 
55 38 52 / www.traxxmode.be

FOTO INGEZ.
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Plannen zijn nu concreet: “Brandweer verhuist in 2026 naar 
nieuwe kazerne, bibliotheek krijgt stek in oude kazerne die 
wordt gerenoveerd” 

FOTO JH 

LONDERZEEL - De brandweer van Londerzeel verhuist in 
2026 naar een nieuwe kazerne op de site Stone vlak naast de 
A12. De huidige kazerne in het centrum wordt dan omgeto-
verd tot een vlot toegankelijke vrijetijdssite. Behalve een mul-
tifunctionele ruimte en kantoren voor verschillende gemeen-
tediensten, zal ook de Bibliotheek Londerzeel er haar intrek 
nemen. Het plan krijgt de werknaam ‘Project KAZ’. 

“De bibliotheek van Londerzeel is momenteel gehuisvest in 
de Molenstraat in een verouderd huurpand, wat de gemeente 
zo’n 88.000 euro per jaar aan huur en energie kost”, zegt bur-
gemeester Conny Moons (LWD) “De bib heeft dringend een 
nieuwe locatie nodig en ook voor de brandweer is dat het ge-
val. Die zit in een oude brandweerkazerne. De brandweer zal 
daarom vanaf 2026 verhuizen naar de kmo-zone aan de A12.”  
“De plannen voor dit project liggen al enkele jaren op tafel. Ik 
ben dan ook blij dat we nu écht van start kunnen gaan.  Ik ben 
ervan overtuigd dat ‘Project KAZ’ een echte meerwaarde is 
voor onze gemeente. De werken kunnen vanaf 2026 van start 
gaan. De kazerne hier wordt de derde plek in de gemeente, die 
zowat de gemeentelijke huiskamer zal zijn, waar zowel jeugd, 
volwassenen als ouderen -kortom alle generaties- mekaar zul-
len ontmoeten.” 

“Momenteel zit het project nog volop in de schetsfase. Archi-
tectenbureau WoonWerk kwam vorig jaar met een intrigerend 
ontwerp als winnaar uit de bus bij de openbare selectie. Nu 
is het aan de Londerzelenaar om mee te beslissen over de 
verdere aanpak van de site. In een eerste fase is in het meer-
jarenplan 3 miljoen euro voorzien voor de realisatie van de 
plannen.” 

(Lees verder pag 19)  

De plannen werd in de brandweerkazerne voorgesteld. 

FOTO WOONWERK 

Een impressie van de buitenaanleg en de site rond de kazerne. 
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(Vervolg van pag 18) 

“We vinden het vanzelfsprekend dat we luisteren naar de 
ideeën en bekommernissen van de Londerzelenaar als we 
een project van deze omvang aanvangen”, vult schepen van 
Bibliotheek Greet Segers (CD&V) aan.  “Naast de Bibmede-
werkers en -vrijwilligers zullen ook de buurtbewoners en de 
Bib-bezoekers uitgenodigd worden om deel te nemen aan 
participatiemomenten onder leiding van het gemeentebestuur 
in samenspraak met het architectenbureau. Zowel over de in-
richting van het gebouw, als over de uiteindelijke naam van de 
nieuwe vrijetijdssite mag mee beslist worden.”  De renovatie 
van de kazerne zal in drie fases verlopen. “In de eerste fase ligt 
de focus op de bibliotheek op de gelijkvloerse verdieping”, legt 
burgemeester Conny Moons uit. “In de tweede fase wordt de 
bovenverdieping met kantoorruimte en multifunctionele ruim-
te aangepakt. In de laatste fase wordt ook het plein voor de 
kazerne heringericht.”  

Centraal in het nieuwe interieur van de bibliotheek op het ge-
lijkvloers zal een markante tribunetrap worden geplaatst. “Dit 
wordt het herkenbare hart, een plek voor ontmoeting”, zegt 
Evelien van Veen van Architectenbureau WoonWerk. “Deze 
trap zorgt ook voor een directe verbinding tussen de biblio-
theek en de publieke voorzieningen op de eerste verdieping. 
Alles gebeurt met maximaal respect voor het bestaande. De 
renovatie zou volgens de planning in het najaar van 2026 moe-
ten aanvangen. De officiële opening is voorzien in 2027.  
Het hele project kan je volgen via www.projectkaz.be.  (jh)

FOTO WOONWERK 

Een impressie van de buitenaanleg en de site rond de kazerne. 

FOTO WOONWERK 

De brandweerkazerne wordt een heuse vrijetijdssite, een impressie 
van de ruimte die binnenin wordt gecreëerd.

De bib krijgt een centrale markante tribunetrap binnenin.
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Ouderraad schenkt opbrengst 
tekeningenactie aan VOC Malderen

Schepen Tom 
Heyvaert lijsttrek-
ker van LB+

MEISE-  Schepen Tom Heyvaert (LB+) 
wordt de lijsttrekker van LB+ in Meise 
met de gemeenteraadsverkiezingen 
op zondag 13 oktober 2024. Heyvae-
rt is bevoegd voor openbare werken, 
ruimtelijke ordening en feestelijkheden. 
De Lijst van de Burgemeesters (LB+) 
haalde met de gemeenteraadsverkie-
zingen in 2018 acht op 25 zetels, maar 
belandde met 3.676 kiezers toch in de 
oppositie. In september 2021 vond  er 
na een constructieve motie van wan-
trouwen echter een wissel in de coali-
tie plaats.  Samen Anders en Pro Meise 
werden naar de oppositiebanken ver-
wezen en LB+ vormt sindsdien samen 
met N-VA de nieuwe meerderheid. Tom 
Heyvaert, Jorn Lathouwers en Ruben 
Algaba werden de nieuwe schepenen 
voor LB+. Het is nu Tom Heyvaert die 
de lijst van LB+ zal trekken voor de ko-
mende gemeenteraadsverkiezingen.  “Ik 
leg de focus op cruciale thema’s zoals 
het verbeteren van infrastructuur en 
mobiliteit, het ondersteunen van lokale 
bedrijven, economische ontwikkeling, 
duurzaamheid en groene initiatieven”, 
zegt Heyvaert. “Ik hecht ook veel belang 
aan de veiligheid van de gemeenschap, 
sociale inclusie en het behouden van de 
unieke lokale identiteit van Meise. Tij-
dens de afgelopen beleidsperiode heeft 
LB+ resoluut gekozen voor verjonging 
en vernieuwing, waarbij ervaren leden 
de fakkel hebben doorgegeven aan 
nieuwe, jonge kandidaten. Ook tijdens 
dit verkiezingsjaar zullen we het verschil 
blijven maken.” De campagne van LB+ 
wordt  op gang getrokken tijdens een 
startmoment op 11 maart 2024 om 20 
uur in ’t Moment in Meise. (jh)

 FO
TO

 IN
G

EZ.

MALDEREN - De ouderraad van 
de Kouterschool in Malderen orga-
niseerde in samenwerking met de 
school een zogenaamde ‘tekenfund’, 
waarbij de kinderen tekeningen 
maakten en deze via een website 
ter beschikking stelden om op aller-
lei materialen te laten drukken. Dat 
ging over placematten, brooddozen, 
muismatjes, enzomeer. Daarnaast 
verkocht een leerlinge van het zes-
de leerjaar loombandjes om extra 
geld in te zamelen. Loombandjes zijn 
armbandjes van kleine ronde elas-
tiekjes. 

De opbrengst van 700 euro werd tijdens de 
jaarlijkse nieuwjaarsreceptie voor ouders ge-
schonken aan het Opvangcentrum voor Vogels 
en Wilde Dieren (VOC) in Malderen. Het jaar-
thema in de Kouterschool is dit jaar overigens 
‘Geluksvogels’. (jh)
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Mooie presta-
ties in de winter, 
nu klaar voor 
Pegagusloop 
LONDERZEEL / STEENHUF-
FEL - Atletiekclub Pegagus heeft er al 
een mooi winterseizoen opzitten, maar 
binnenkort start al het zomerseizoen met 
de organisatie van de 23ste editie van de 
Pegagusloop op 24 maart. Iedereen is 
welkom op deze jogging langs landelijke 
wegen in Steenhuffel. 

Het jaar startte met het provinciaal kam-
pioenschap indoor goed voor Atletiekclub 
Pegagus. Vier atleten wisten een titel in de 
wacht te slepen: Luca D’Hondt (200m 
junioren), Xander Faes (400m cadetten), 
Imke Kempeneers (60H cadetten) en 
Louise Naessens (200m cadetten).  Zilve-
ren medailles waren er voor Xander Faes 
(60m cadetten), Luca D’Hondt (60m 
junioren), Fien Van Schuerbeeck (800m 
cadetten) en Rune De Bouw (400m  
cadetten).  In Vilvoorde werd Brent De 
Wachter provinciaal kampioen korte 
cross en Leonie Feyaerts veroverde de 
provinciale titel bij de eerstejaarspupillen. 
Fien Van Schuerbeeck werd tweede bij 
de eerstejaarscadetten. Lukas Van Assche 
veroverde de bronzen medaille in de lan-
ge cross en Elisa Glatt deed dit bij de eer-
stejaarsminiemen. Op 21 januari vond het 
Vlaamse kampioenschap voor cadetten 
plaats in Gent. Vijf Pegasuscadetten wa-
ren geselecteerd voor dit kampioenschap. 
Xander Faes veroverde op indrukwek-
kende wijze de titel op de 400m. Hij zette 
tevens de 7de beste prestatie aller tijden 
neer (in zijn categorie). Trainingsmakker 
Rune De Bouw werd vierde op dit num-
mer. Een week later werd senior Brent 
De Wachter vierde op de 3000m.  Het 
winterseizoen loopt stilaan op zijn einde. 
De Belgische indoorkampioenschappen 
staan nog op het programma en daar-
na komt er een verdiende rustperiode. 
Pegasus start het zomerseizoen met de 
23ste editie van de Pegasusloop op 24 
maart, een jogging langs landelijke wegen 
in Steenhuffel. 

Alle info: www.acpegasus.be 
(jh)

Marnixring Noordrand schenkt 
750 euro aan goed doel

MEISE - Tijdens de maandelijkse leden-
vergadering overhandigde voorzitter Ivo 
Ballaux van Marnixring Noordrand in Den 
Boomgaard in Meise een cheque van 750 
euro aan het Centrum ter Preventie van 
Zelfdoding. Dat is een vrijwilligersorganisa-
tie met als basisdoelstelling het voorkomen 
van zelfdoding. De gift zal bijdragen tot de 
opleiding, werving en opvolging van de 
vrijwilligers die de telefoonlijn, chatlijn en 
maildienst van de zelfmoordlijn bemannen. 
In 2022 beantwoordden zij in totaal meer 
dan 23.000 oproepen. Co-directeur Piet 
De Bruyn nam de cheque in ontvangst.  (jh)

FOTO INGEZ.
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KVK DALTONS - 80/90/2000-fuif - 20ste Editie
LONDERZEEL - Het bestuur en de spelers 
van KVK Daltons nodigen op zaterdag 9 maart ie-
dereen uit op hun jaarlijkse 80/90/2000-fuif in zaal 
Starsky te Londerzeel. Dit jaar is het dubbel feest, 
want deze legendarische fuif is aan zijn 20ste edi-
tie toe. Zoals steeds zullen de dj’s Joost, Ludovicus 
en Pietie zorgen voor de nodige ambiance. Gratis 
vat om 22u30. Dit jaar is een inkomkaart verplicht 
en worden de kaarten enkel in voorverkoop aan-
geboden. Raadpleeg hun facebookpagina “KVK 
Daltons uit Malderen” om de verkooppunten te 
achterhalen.

Sneltram A12 krijgt vijf haltes en zeven fiets- en voetgan-
gersbruggen

“Deze halteplekken worden volwaardi-
ge Hoppinpunten die voorzien zijn van 
parkeerplaatsen voor wagens, (overdek-
te) fietsenstallingen, bushaltes en deelwa-
gens. De omgeving van deze stopplaatsen 
wordt volledig heringericht met oog voor 
de omgeving. Zo wordt de halte in Meise 
ontworpen als een lang groen haltepark, 
waarin comfortabele fiets- en voetpaden 
de dorpskern met de Plantentuin van Mei-
se verbinden. Met het aanvragen van de 
omgevingsvergunning voor de zomer van 
2024, zet De Werkvennootschap een be-
langrijke stap in de realisatie van het project. 
Zonder al te veel oponthoud, kunnen de 
werken aanvatten in het najaar van 2025 en 
kan de tram in 2028 voor het eerst sporen 
tussen Willebroek en Brussel.” (jh)

REGIO - De Sneltram langs de A12 krijgt vijf haltes die veel meer zullen zijn dan een stopplaats 
en liefst zeven fiets- en voetgangersbruggen. Dat maakte de Werkvennootschap bekend. 

Met het programma Werken aan de Ring investeert de Vlaamse overheid stevig in hoogwaardig 
openbaar vervoer. “De Sneltram langs de A12 moet, samen met de Ringtrambus en de toe-
komstige Luchthaventram, mensen stimuleren om van de auto over te schakelen naar andere 
vervoersmiddelen”, laat Vlaams minister van Mobiliteit Lydia Peeters (Open VLD) weten in een 
persbericht. “Dit project zet niet alleen in op een snelle tramverbinding tussen Willebroek en 
Brussel, maar bouwt ook verder aan veilige fietsinfrastructuur langs de A12. In samenwerking 
met het Agentschap Wegen en Verkeer wordt de fietssnelweg (F28) aangelegd tussen Boom en 
Brussel.  Zes nieuwe en één te renoveren brug moeten fietsers en voetgangers veilig over de 
A12 en over de tramlijn brengen. Zo worden woongebieden ook opnieuw met elkaar verbon-
den en zijn bedrijventerreinen beter bereikbaar.” De 19 kilometer nieuwe tramlijn verbindt Wil-
lebroek met Brussel en krijgt in totaal vijf haltes op Vlaams grondgebied: Willebroek, Londerzeel, 
Wolvertem, Meise en Strombeek-Bever.  “Die haltes worden meer dan enkel een stopplaats”, 
gaat minister Peeters verder.  
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Een impressie van de halte in Londerzeel.
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Albert Heijn opent nieuw warenhuis vlakbij A12: 
“Goed voor veertig extra jobs in de regio”
LONDERZEEL - Warenhuisketen Albert Heijn opent in de 
Kerkhofstraat 133 in maart van dit jaar een nieuwe winkel op 
de site van de vroegere gekende speelgoedzaak Toys Tempel, 
vlakbij de verkeerslichten aan de A12 in Londerzeel. “Het gaat 
om een van onze grotere Albert Heijn-filialen met 1.700 m2 
winkelruimte. Er moeten 40 nieuwe jobs worden ingevuld, we 
zijn volop aan het aanwerven”, zegt woordvoerster Ann Maes 
van Albert Heijn.

Met de komst van de nieuwe winkel van Albert Heijn, krijgt 
de site van Toys Tempel Londerzeel een nieuwe invulling. De 
gekende speelgoedzaak werd in 2022 in de Kerkhofstraat 133 
na een grote uitverkoop stopgezet. Ooit begon het als een klein 
winkeltje na de Tweede Wereldoorlog, dat Liza Cools-Van Cau-
wenberg opende. De winkel kende een uitbreiding van tabaks-
zaak tot een allround-shop. De familiezaak groeide en eind jaren 
’70 werd de zaak zelfs opgesplitst in een papierhandel, een le-
derwarenzaak en de speelgoedwinkel. Enkel de speelgoedwinkel 
bleef tot in 2022 uitgebaat, maar uiteindelijk sloot ook die de 
deuren. Nu wordt er op de site een warenhuis van Albert Heijn 
gebouwd. “Het gaat zoals op al onze nieuwe sites om een duur-
zame winkel, waarbij de meest groene technologieën worden 
gebruikt”, zegt woordvoerster Ann Maes van Albert Heijn. “De 
Albert Heijn in Londerzeel wordt onze 78ste winkel in Vlaande-
ren. Londerzeel was voor ons een zogenaamde blinde vlek. We 
merkten al langer dat heel wat van onze klanten in het Albert 
Heijn-warenhuis in Mechelen afkomstig zijn uit Londerzeel. Ook 
Willebroek krijgt heel wat klanten uit de regio Londerzeel over 
de vloer. Sowieso is de as Antwerpen-Brussel langs de A12 en 
E19 voor ons een interessante locatie.” 

Albert Heijn is nu volop aan het aanwerven voor het filiaal in 
Londerzeel. “Het gaat om 40 extra voltijdse equivalenten”, ver-
telt de woordvoerster. “Het gaat om allerlei jobs: teamleiders, 
een kwaliteitsmedewerker, mensen voor het onthaal, de kassa, 
de vulploeg, verkopers voor de afdelingen brood- en banket 
en groenten en fruit, enzomeer. We zijn eigenlijk permanent op 
zoek naar mensen om openstaande vacatures in te vullen in 
onze warenhuizen. Mensen kunnen al onze jobs ontdekken via 
onze website. In de regio Londerzeel gaat het dus om open-
staande jobs voor onze nieuwe winkel. We mikken voor de ope-
ning van het warenhuis in Londerzeel op maart 2024.”  
De Nederlandse supermarktketen Albert Heijn, die deel uit-
maakt van de Groep Ahold Delhaize, is het aantal filialen in 
Vlaanderen fors aan het uitbreiden. In Merksem opende vorige 
week het 77ste warenhuis in Vlaanderen. Maar ook in de Vlaam-
se Rand rond Brussel is Albert Heijn aan een inhaalbeweging 
bezig. Zo opende Albert Heijn in maart 2017 op de Romeinse-
steenweg in Wemmel een eerste  warenhuis in de Vlaamse Rand 
rond Brussel. In de Vlaamse Rand opende Albert Heijn de  jaren 
erna ook warenhuizen in Ternat (2018), Zaventem (2018), Sint-
Pieters-Leeuw (2020), Merchtem (2021) en Vilvoorde (2021). 
(jh)

FOTO INGEZ. FOTO JH 
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Gemeentepersoneel ruilt wagen massaal voor 
(elektrische) leasefiets: “Eén werknemer maalt elke 
dag zelfs 40 kilometer”
LONDERZEEL - Het nieuwe fietsleasingprogramma in Lon-
derzeel is een groot succes. Maar liefst 60 medewerkers van de 
gemeente en het OCMW schaften zich een fiscaal interessante 
leasefiets aan. Met deze fietsleasing zet Londerzeel verder in 
op gezondheid en welzijn van haar medewerkers en duurzame 
mobiliteit.

Het is de eerste keer dat de gemeente Londerzeel haar mede-
werkers de mogelijkheid biedt om een leasefiets te kopen. “Bij 
fietsleasing genieten de werknemers van een belastingvoordeel 
doordat ze hun leasefiets via hun eindejaarstoelage betalen”, 
zegt Natasja Thys van de personeelsafdeling die het project 
trekt. “Hierdoor besparen ze op inkomstenbelasting en sociale 
premies. Sinds begin dit jaar rijden dus nog meer medewerkers 
regelmatig, of zelfs dagelijks, met de fiets naar het werk. Het 
project startte op 1 januari dit jaar. Van de 60 fietsen, die via een 
overeenkomst met fietsleasebedrijf O2O, worden geleased, is 
er één niet elektrisch. Er zijn enkele speedpedelecs bij, de rest 
zijn gewone elektrische fietsen. Ikzelf kom nu met de elektrische 
fiets naar het werk, alle dagen in totaal 7 kilometer. Voordien had 
ik er nog nooit mee gereden, maar het valt reuze mee. Er is zelfs 
een medewerker die alle dagen, uitgezonderd bij heel slecht 
weer, van Aalst komt. Die maalt elke dag 40 kilometer af met 
de lease-speedpedelec. Een andere medewerker komt met een 
koersfiets die hij geleased heeft naar Londerzeel, elke dag 34 ki-
lometer in totaal. Door het toenemend aantal fietsen, zal er een 
gesloten fietsenstalling worden gebouwd aan het administratief 
centrum. Die aan het woonzorgcentrum zal worden uitgebreid.”

Feestcomité
“In totaal kunnen 320 medewerkers van de gemeente en het 
OCMW gebruikmaken van de fietslease-formule. 

 Bovendien ondersteunen we de lokale fietshandelaars door 
medewerkers aan te moedigen om bij hun vertrouwde fiet-
shandelaar een leasefiets te kopen. Onderhoud en eventuele 
herstellingen kunnen dan vlot en dicht bij huis gebeuren.”

“Belangrijk signaal”
“Het feit dat 60 medewerkers hebben gekozen voor een lease-
fiets is een belangrijk signaal”, vult schepen van Personeel Veerle 
Pas (CD&V) aan. “Het laat zien dat er draagvlak is binnen onze 
organisatie en dat medewerkers enthousiast zijn om bij te dra-
gen aan positieve veranderingen. Het gemeentebestuur gaat het 
fietsleasingprogramma zeker verderzetten. Daarnaast blijft ze 
werken aan duurzamere mobiliteit en een gezonde werkom-
geving.” (jh)

Dat nu al 60 van hen dat doen bij 
de opstart van het project, is een 
echt succes. Het leeft hier wel, want 
met ons feestcomité organiseren we 
regelmatig acties om het fietsen aan 
te moedigen.” Het gemeentebestuur 
koos om verschillende redenen re-
soluut voor fietsleasing. “We willen  
de gezondheid van onze medewer-
kers bevorderen”, zegt burgemeester 
Conny Moons (LWD). “Meer me-
dewerkers die met de fiets naar het 
werk komen, betekent ook minder 
verkeersdrukte en een betere door-
stroming op onze wegen. Door het 
gebruik van leasefietsen aan te moe-
digen, vermindert de CO2-uitstoot 
die gepaard gaat met autovervoer.

Het gemeentepersoneel ruilt massaal de wagen voor een leasefiets.

FOTO GEMEENTE LONDERZEEL
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Schepen Veerle Pas lijsttrekker voor CD&V Plus

FOTO INGEZ.

Joggingclub 
Meelopers 
klaar voor 
Start2Run 
MEISE – Ook dit jaar bereiden de vrij-
willigers van Joggingclub Meelopers Mei-
se met goede moed de organisatie van 
de 2024-sessie van Start2Run voor. “Zo 
hopen we vele nieuwelingen aan het 
sporten te zetten”, zegt secretaris Ma-
ri-Jose Olazabal van  Joggingclub Meelo-
pers Meise. “Sporten, en vooral “buiten” 
sporten is gezond voor je lichaam, dat 
is algemeen geweten. Velen hebben het 
voornemen en de wil wel om te be-
wegen, maar, soms is dat gemakkelijker 
gezegd dan gedaan. Daarom organise-
ren de Meelopers Meise met logistieke 
steun van de gemeente Meise opnieuw 
loopinitiatie-sessies tijdens de lente-
maanden. De cursus begint op maandag 
25 maart 2024. Het afspraakuur is 19 
uur aan de ingang van Neromhof aan 
De Spin, De Biest 8 in Wolvertem. De 
prijs bedraagt 20 euro. Na een tiental 
weken kunnen alle deelnemers vlot 5 
kilometer lopen. Het is zeker de moeite 
om het te proberen. Verdere info en het 
inschrijvingsformulier vind je op www.
meelopersmeise.be (jh)

LONDERZEEL - Eerste schepen Veerle Pas gaat de lijst 
voor CD&V Plus in Londerzeel trekken. Dat maakte de par-
tij tijdens de nieuwjaarsreceptie in het Gemeenschapscen-
trum Gerard Walschap in  Londerzeel bekend. Schepen Greet 
Segers staat op de derde plaats. “Onze naam verandert van 
CD&V Londerzeel naar CD&V Plus”, zegt Veerle Pas. “Daar-
mee willen we aangeven dat iedereen welkom is bij ons. Je 
hoeft geen CD&V-lidkaart te hebben, om deel uit te maken 
van ons team. We staan dus ook open voor mensen van buiten 
de partij.” De andere plaatsen op de lijst zijn nog niet verdeeld. 
Komen ook op met CD&V Plus in Londerzeel, in willekeurige 
volgorde: Brigitte Goossens, Birgit Verdickt, Raf Van Den Bergh, 
Stig Verscheure, Kris Van de Wouwer, Steven De Velder, Michael 
Van den Bossche, Veerle Cnapelinckx, Joris Rottiers, Kelly Hof-
mans en Michelle Van Eeghem. (jh)
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Steeds meer zieke egels worden 
binnengebracht in opvangcentrum

In 2023 heeft het Opvangcentrum voor Vogels en Wilde Dieren in Malderen opnieuw 
de zorg op zich genomen van bijna 4.700 hulpbehoevende dieren, wat een daling van 
401 dieren betekent in vergelijking met 2022. “De dieren die we opgevangen hebben, 
kwamen maar liefst uit meer dan 200 gemeenten vanuit heel Vlaanderen”, zegt Franky 
Van Aken van het VOC Malderen. “Ondanks deze afname, waren onze toegewijde vrij-
willigers heel druk bezig met de verzorging van al deze dieren. Binnen de top vijf van 
meest verzorgde wilde dieren in 2023 vinden we op de eerste plaats, helaas opnieuw, 
de egel met 827 gevallen, gevolgd door de houtduif (503), de kauw (285), de Turkse 
Tortel (188), en de huismus (185) sluit het rijtje af. Na het bijna halveren van het aantal 
opgevangen egels in 2022, ten opzichte van het voorgaande jaar 2021 waarin bijna 
1.400 egels werden opgevangen, hadden we gehoopt op een positieve trend. Maar dit 
jaar zien we opnieuw een stijging, waarbij de binnengekomen egels vaak verzwakt en 
ziek zijn, met wonden en abcessen op en rond het hoofd, gecombineerd met gezwol-
len pootjes. De egelziekte lijkt dus aan te houden bij deze diersoort. Het gaat om de 
Coryne Bacterium Ulcerans. Als mensen egels die lijden aan deze ziekte vinden, is het 
vaak te laat. Ze zijn dan zo ziek en verzwakt dat ze het niet halen of geëuthanaseerd 
moeten worden. Het is een verschrikkelijke ziekte die we hier een vijftal jaar in onze 
streek opmerken. De ziekte doet zich vaak voor in de paringstijd -van mei tot augus-
tus- wanneer mannetjes enorm veel vechten onder mekaar. Ze verwonden mekaar en 
worden ziek. De abcessen gaan tot op het bloot vlees en bot. De stekels vallen met 
de korst van de huid uit. De ziekte vordert  ook enorm snel. De Universiteit van Gent 
doet er onderzoek naar, maar er is nog geen antwoord op de vraag hoe we de egels 
moeten behandelen om hen te genezen. Momenteel vangen we een twintigtal egels 
op. Het gaat om dieren die niet ziek zijn, maar wel uitgeput. Jonge egels die bij ons dus 
overwinteren om op krachten te komen, waarna we ze vrijlaten. De egelziekte komt 
meer in de paringstijd voor.” Naast de opvang van egels, heeft het VOC in 2023 ook 
de zorg op zich genomen van 132 roofvogels, waaronder een recordaantal van 87 
torenvalken. “Er werden ook 72 uilen, 41 vossen, 28 reeën, en twee ringslangen binnen 
gebracht”, vertelt Marc Van de Voorde van het VOC. “In totaal zijn er 2.727 vogels, 
1.131 zoogdieren, en zeven reptielen en amfibieën binnengebracht. Samen met de ge-
domesticeerde dieren en exoten, brengt dit het totale aantal op 4.667 dieren. In 2023 
heeft het centrum opnieuw enkele mooie niet zo alledaagse inheemse wilde vogels, 
zoals de roek, geelgors, kleine bonte specht, koperwiek, blauwborst, fuut en ijsvogel, een 
tweede kans gegeven om terug te keren naar de vrije natuur. Na het verzorgen van 
een bever vorig jaar, werden er ook dit jaar twee bevers opgevangen in het centrum. 
Opmerkelijk is dat de jaarlijkse stijging van het aantal op te vangen dieren voor en 
tijdens de coronajaren langzaam lijkt te zijn gestopt. Of dit een tijdelijk fenomeen is, zal 
pas duidelijk worden dit jaar.” (jh)

HEB JE GROOT OF KLEIN 

NIEUWS OF WIL JE IETS 

AANKONDIGEN? 

Laat het ons tijdig weten. 

Ook leuke foto’s van 

evenementen, jubilea, 

verenigingen, enz… zijn 

welkom met een klein 

woordje uitleg. 

E-mail: joris@herpol.be 

FOTO INGEZ.

Franky Van Aken van het VOC Malderen verzorgt een egel die is uitgeput.

MALDEREN - Vo-
rig jaar zijn liefst 827 
egels binnengebracht 
voor verzorging in 
het Opvangcentrum 
voor Vogels en Wil-
de Dieren (VOC) in 
Malderen (Londer-
zeel). Daarmee is er 
opnieuw een opstoot 
aan verzwakte en 
vaak zieke egels in de 
streek. In 2023 wer-
den in het VOC in to-
taal liefst 4.667 dieren 
verzorgd.
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JOBS 

POETSVROUW – zoekt werk, onmiddel-
lijk beschikbaar, betaling met dienstencheques 
GSM 0497 149 347 (FR) 

BIJVERDIENSTE FLEXIJOB – Gepen-
sioneerde zoekt bijverdienste, paar dagen per 
week, tuin, boodschappen, chauffeur, flexijob, 
enz… Alles bespreekbaar tel. 0475 921 877 

VERKOPER / VERKOOPSTER SLA-
GERIJ – Dringend gezocht, verkoper / ver-
koopster voor slagerij in Wolvertem, voltijd of 
flexi, traiteur De Valck tel. 02 269 13 05 

AMBITIEUZE DUIZENDPOOT – 
RINGOOT FRUIT zoekt ambitieuze dui-
zendpoot om haar team te versteken. Talig? 
Aankoopskills? Interesse in de fruitwereld? Bel 
snel 02 242 63 17 

KUISEN EN STRIJKEN – Ik zoek werk: 
kuisen en strijken. Tel. 0487 71 18 76 

GOESTING OM BIJ TE VERDIENEN? 
- Traiteurszaak in Grimbergen zoekt FLEXI, 
met ervaring in de keuken, chef de partie, voor 
koude en warme bereidingen, gepensioneerde 
of student , 2 à 3 dagen per week, stuur C.V. 
naar zugoe.traiteur@gmail.com of 0486 66 33 
30

DE DONDER DEUREN OPWIJK – 
zoekt 2 schrijnwerkers. 1 binnendienst en 1 
buitendienst. Opleiding mogelijk. Familiale 
sfeer. Vlot. 052 35 51 07 of jos@dedo.be

MEMA - Machinery & Tools Londerzeel, 
importeur van werktuigmachines. Zoekt een 
electro-mechanieker minstens niveau A2 voor 
herstellingen en inbedrijfstelling van hun me-
taalverwerkende machines. En een administra-
tieve kracht voor boekhouding en klantenbe-
heer? Bij interesse mail naar info@mema.be. 

THUISONDERWIJS – zoekt leer-
kracht(en) die als bijverdienste tot eind school-
jaar te Brussegem aan huis bijles kunnen geven. 
4ASO. Te geven vakken: Economie en Wis-
kunde. Ideaal 2u/dag in de voormiddag. Voor 
meer info tel. 0478 38 14 17

VAKANTIEWONING 
TE HUUR 

DUINBERGEN / KNOKKE – Studio 
te huur, Zeedijk, vakantie tel. 0475 796 523 

NIEUWPOORT - Grondig gerenoveerd 
appartement (living, keuken, badkamer, 
inkomhall, wc, WIFI). Alle comfort. Met 2 
slaapkamers dubbel bed. Met zicht op de 
zee en duinen (natuurdomein). Nu 10% kor-
ting op de nog niet verhuurde periodes in 
2024. Bel ons bij interesse: 0477 66 34 18 
(Maes)

ALLERLEI 

TE RENOVEREN WONINGEN – 
GEZOCHT – te renoveren woningen/
appartementen gezocht / bouwgronden tel. 
0474 89 77 34 

GEZOCHT OUDE KROONKUR-
KEN – Oude kroonkurken gezocht, met 
of zonder fles voor verzameling, contacteer 
aub Jan op jcenm@hotmail.com 

PC-HELP – Last van virussen? Installatie- 
en (te) trage systemen? Optimaliseren, be-
veiliging en onderhoud…. IT-specialist kom 
aan huis uw computerproblemen oplossen. 
Snelle service. GSM 0478 211.835 Info: www.
pck-it.be

MASSAGE – Dame geeft massage te 
Grimbergen, (niet erotisch), gsm 0470 564 
165 

CONTACT – Een goed gesprek kan won-
deren doen, wij komen tot bij u thuis, zonder 
lange wachtlijsten, bel gerust voor meer info 
tel. 0477 07 95 21 

CONTACT / RELATIES – Dame we-
duwe 80+ in Wemmel zoekt kennismaking 
(vrouw of man), vriendschapscontact, bezit 
auto, gaan eten, koffie, enz, ook gezelschap-
spelen, zoekt een doel, tweetalig, gsm 0478 
967 225 

GRAVELBIKES - Te koop & te huur. 
Staal/carbon/aluminium/titanium, custom 
build. Meer info op www.gravelbike.be

VERHUIS - van woning naar appartement, 
serviceflat of rustoord? Weet je niet waar te 
beginnen met inpakken ? ADVIES nodig bij 
het leeghalen van kelder tot zolder? Enkel 
bestelwagen nodig met chauffeur om naar 
het containerpark te gaan ? Bel voor meer 
info 0474 47 23 66

NIEUW - Londerzeel Logies, 4 slaapka-
mers, alle voorzieningen aanwezig. Gemeen-
schappelijke keuken en vooral vriendelijk 
onthaal, en dat allemaal voor 33€ pp, via 
Toon: 0477 07 95 21

ADMINISTRATIE - Administratieve 
ondersteuning nodig, zie je door het bos 
de bomen niet meer? Ik help je graag met 
je maandelijkse afsluiting of klassement, aan-
werving, marketing, facturatie, aanwezigheid 
op sociale media? Dit kan via een interim of 
IBO contract. Bel me zeker voor meer info 
en quality time voor jezelf of met je gezin 
0474 47 23 66

LEEGMAKEN – Ik koop alles, leegmaken 
van huizen, appartementen, kelders, zolders, 
enz. Ook schoonmaken huizen. Cash 7/7 – 
0474 80 44 45

Deze rubriek is voor zoekertjes van particulieren en vaste adverteerders. Commerciële zoekertjes van bedrijven, zelfstandigen en 
vrije beroepen zonder bijgaande advertentie worden NIET geplaatst. Gelieve hiervoor de reclameverantwoordelijke te contacteren 
op 0477 72 36 33 (Erwin van Gucht). De zoekertjes dienen ten laatste 15 dagen voor verschijning in ons bezit te zijn. Zoekertjes 
die ons later bereiken, verschijnen automatisch in de volgende editie. De zoekertjes vallen buiten de verantwoordelijkheid van de 
redactie en verbinden de uitgever noch de redactie tot enige verbintenis. 

Rubriek: ........................................................ Naam: ................................................................... Tel.: ...................................................

Adres: ......................................................................................................................................................................................................

Plaats hier uw particulier zoekertje. Vul onderstaand rooster in en stuur het
samen met een briefje van 10 euro op naar: Joris Herpol, Steenweg op Brussel 33

te 1780 Wemmel. Het verschijnt 1 keer in onze 4 edities. 



31



32


